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Uprzejmie informuję, że na XLVI sesji Rady Miejskiej 25 lutego 2021 r. w punkcie 
„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Marek 
Ciesielczyk poruszył następujące kwestie (fragment zapisu wypowiedzi radnego): 

Chciałem Państwu zacytować list, który otrzymałem od Pana Jerzego ………………. 
„Szanowny panie radny, zwracam się do Pana z ogromną prośbą. Nie mam do kogo 
się z tym problemem zwrócić. Czy w Pałacu Młodzieży w Tarnowie działa i jest wybrany 
Samorząd Wychowanków? Obliguje do tego artykuł 85 prawa oświatowego oraz paragraf 
21a statutu placówki. Samorząd Wychowanków jest jednym z organów Pałacu 
Młodzieży, a z moich informacji - również na stronie placówki – wynika, że ten istotny 
organ nie działa. Mój niepokój o prawa ucznia i wychowanka wynika z tego, gdyż przez 4 
lata byłem w Radzie Rodziców Pałacu Młodzieży, 3 lata jako Przewodniczący oraz Pana 
informacjami na temat, delikatnie mówiąc, majstrowaniu przy wyborze do Młodzieżowej 
Rady Miasta, o czym Pan pisał obszernie w mediach”. Tu chodzi o niedemokratyczną 
propozycję Pana Kwaśnego dotyczącą wyboru do Rady Miasta. „Z poważaniem, Jerzy 
………………”.  

Jak już jesteśmy przy Pałacu Młodzieży, byłbym wdzięczny, gdybym otrzymał informację 
na temat sprzętu fotograficznego, o co pytałem już nieco wcześniej na piśmie. 

Jak Państwo pamiętacie, ja zwróciłem uwagę na to, że zmienił się skład Rady Nadzorczej 
Zespołu Przychodni na Curie-Skłodowskiej. Zostało usuniętych przez Prezydenta 
Ciepielę dwóch lekarzy i na to miejsce został powołany m.in. Pan Stanisław Dydusiak, 
Dyrektor Urzędu Pracy. Proszę sprawdzić na stronie Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Komunikacyjnego, kto jest szefem rady nadzorczej MPK – Pan Dydusiak. Został 
powołany na członka Rady Nadzorczej Zespołu Przychodni, a więc mamy nowego 
tarnowskiego Leonarda da Vinci, który zna się nie tylko na autobusach, ale także na 
służbie zdrowia. Mam pytanie do Pana Prezydenta, dlaczego podejmuje tego typu 
decyzje, że jedna osoba, która zupełnie jest w innej branży, że tak powiem – dlaczego 
zasiada w tak różnych radach nadzorczych?  


